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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésről szóló 2012 .

évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes

minisztérium vezetőjéhez

„Zajvédő fal mögé kényszerítsük Mosonudvart? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztélt Miniszter Úr !

Választókerületem legkisebb és legfiatalabb települése, Mosonudvar megkereséssel fordult

Hozzám a napokban. A település 2015-ben értesült arról, hogy a Magyar Közút Nonprofi t

Zrt.a település 86-os főút melletti szakaszán a mért zajterhelés okán egy zajvédő fa l

felállítását tervezi . A fal a kis települést teljesen elzárná a külvilágtól, így Mosonudva r

településképe, vonzereje, így a további településfejlesztés esélyei jelentősen romlanának.

A község több alkalommal is hangot adott a fal felállításával szembeni ellenvéleményének .

Legutóbb az önkormányzat képviselőtestülete a 2016. március 29-én megtartott ülésén - a

Magyar Közút Nonprofit Zrt. részéről megküldött, forgalombiztonsági beavatkozások

lehetőségére' vonatkozó javaslatait figyelembe véve - továbbra is úgy döntött, hogy ne m

támogatja a Mosonudvar közigazgatási területére tervezett zajárnyékoló fal megépítését: A



korábban kiadott nemleges ingatlantulajdonosi és közútkezel ői hozzájárulását a település

továbbra is fenntartja . A község lakóival és polgármesterével történt személyes egyeztetésen a

zajterhelés kezelésére megoldásként felmerült az átmenő forgalom lassítása sávelvezetésse l

vagy járdasziget kiépítésével .

Tisztelettel szeretném Miniszter Urat kérdezni arról, lát-e lehet őséget arra, hogy a

Magyar Közút Nonprofit Zrt . elálljon korábbi szándékától és a zajvédő fal megépítése

helyett más módon történjen a zajterhelés kezelése Mosonudvaron ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . április 27 .

Tisztelettel :

Dr. Nagy István
Fidesz
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